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2 .

Indstilling om budgetforslag 1995 oa 
budgetoverslag 1996-1998

J.nr. ØKF 00.01001

A)
Administrationen og fagudvalgene har 
udarbejdet forslag til budget for 
1995 og overslagsårene.
Forslaget forelægges for økonomiud
valget med henblik på indstilling til 
byrådets 1. behandling den 20. sep
tember 1994.
Budgetforslaget for 1995 viser brutto 
udgifter på kr. 213.545.000 og brutto 
indtægter på kr. 213.942.000. 
Forslaget har således et finansie
ringsoverskud på kr. 397.000. 
Hovedtallene (beløb i 1.000 kr.) er 
opgjort således:

DRIFTSVIRKSOMHED
Byudvikling m.v. 
Forsyningsvirk
somhed 
Vejvæsen 
Undervisning og 
kultur
Social- og sund
hedsvæsen 
Administration

Drift ialt

ANLÆGSVIRKSOMHED
Ialt

Renter
Ialt

FINANSFORSKYDNINGER
øvrige finans
forskydninger

Udgifter Indtægter

13.249 13.290-

895 0
3.995 11-

39.491 2.502-

109.053 37.341-
24.218 2.829-

190.901 55.972-

7.532 30-

1.698 1.577-

396- 0

AFDRAG PA LAN
Ialt 583 0
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2. Fortsat

FINANSIERING
Optagne lån 0 0
Generelle tilskud 5.352 41.124-
Udligning af moms 6.275 0
Skatter 1.600 115.240-
Finansiering
ialt 13.227 156.364-

Finansierings-
overskud 397

Forslagets indtægter er baseret på en 
indkomstskatteprocent på 19,8% af et 
forventet udskrivningsgrundlag på 515 
miil. kr.
Grundskylden er forudsat at udgøre 14 
o/oo af en forventet afgiftspligtig 
grundværdi på 507,6 miil. kr. 
Dækningsafgift af erhvervsejendomme 
er forudsat at udgøre 3 o/oo bereg
net af en forskelsværdi på 84,5 miil. 
kr.

Administrationen og fagudvalgene har 
fremsendt budgetoplæg (afsnit 5 i 
budgetmappen).
Forslag vedr. ændring af investe
ringsplan samt finansiering af klo
akudbygningsplan vil foreligge til 
mødet.

B) TAKSTBLAD

Forslag til takstblad skal indstilles 
(afsnit 5, side 61 i budgetmappen)

C) DRIFTSAKTIVITETSÆNDRINGER

Administrationen foreslår, at økono
miudvalget gennemgår forslagene til 
driftsaktivitetsændringer (afsnit 7 i 
budgetmappen) med henblik på hvilke 
forslag, der bør indlægges i budget
oplægget, og hvilke, der bør udgå 
helt.

fortsættes.,. .
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2. Fortsat

D) INVESTERINGSPLAN

Forslag til investeringsplan 1995
1998 skal indstilles (afsnit 6 i 
budgetmappen)

E) KIRKEBUDGET 1995

Indstilling til kirkebudget 1995. 
Kirkeskatten fastsættes uændret 
til 1%.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
13. september 1994 budgetforslag 1995 
og budgetoverslag 1996-1998 til god
kendelse ved byrådets 1. behandling 
tirsdag den ,20. september.

2 .

A ' d /

J’locdcui
k u «+U4

Zf. ■UAS. /i/. Z ttr»





S K I B B Y  K O M M U N E  

B Y R Å D S M Ø D E

Dag og år Formandens
initialer Blad nr.

20.
fcl.

september 199^ 
19.00

141

4 .
Indretning af kontorlokaler på Hang
højgård for arbejdsmarkedsafdelingen 
- bevilling
J.nr. 82.04
Økonomiudvalget godkendte principielt 
på mødet d. 8. marts 1994, at ar
bejdsmarkedsafdelingen flytter ar
bejdslokaler til hjemmeplejens tidli
gere lokaler på Hanghøjgård.
Miljø- og teknikudvalget vedtog på 
mødet d. 29. juni 1994 at meddele 
dispensation fra bestemmelserne i 
Bygningsreglement 1982 om lofthøjde 
til at bibeholde lofthøjden på ca.
2,2 m på 1. sal af stuehuset på Hang
højgård.
Teknisk forvaltning har udarbejdet 
skitseforslag til indretning af kon
torlokalerne, samt kalkuleret anlægs
udgifterne .
Håndværkerudgifter, 561.000,- kr.
Omkostninger, 10.000,- kr.
Inventar, 50.000,- kr.
Ialt 621.000,- kr.
Det ombyggede bruttoetageareal er på 
191 m2. Håndværkerudgifterne svarer 
til 2.927,- kr./m2.
Skitseforslag, kalkulation og tids
plan vedlagt.
Miljø- og teknikudvalget har på mødet 
den 24. august 1994 vedtaget at ind
stille følgende til Byrådet:
Et enigt udvalg kan ikke anbefale en 
anlægsbevilling på nuværende tids
punkt .
Endvidere anbefaler udvalget økonomi
udvalget, at placering og struktur 
underkastes en vurdering.
Udvalget foreslår, at der udarbejdes 
skitse med tilhørende overslag for en 
placering ved Rådhusets SSS-forv., 
der samtidig dermed sikres tidssva
rende pladsforhold.
Skrivelse fra arbejdsmarkedsafdelin
gen af 5/9 og fra kommunaldirektøren 
af 7/9 vedlægges.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
13. september 1994, at der gives til
ladelse til den etapevise istandsæt
telse (notat af 6/9-94, bilag 1) af 
1. salen på Hanghøj og overflytning 
af arbejdsmarkedssekretariatet til 
disse lokaler.
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5 .

Personalenormering, Skibbyssen 
J. nr. SSSF 81.01

Fra 1. august 1994 var det planlagt 
at Skibbyssen skulle udvide til at 
rumme 120 fritidshjemsbørn. Der har 
været forhandlet med BUPL angående 
ctette og normeringen var fastlagt 
saledes, at Skibbyssen skulle ansætte 
yderligere 1 pædagog.
Umiddelbart inden sommerferien 
opsagde 1 af de faste pædagoger sin 
stilling og Skibbyssen skulle således 
besætte 2 ledige stillinger, 
yed stillingsopslag var der 
imidlertid ingen ansøgere og 
Skibbyssen har derfor p.t. 2 ledige 
stillinger på 2 x 35 timer.
Hele foråret og sommeren har 
personale og forældrebestyrelse 
arbejdet på at ændre strukturen i 
institutionen således, at der var 
plads til 120 børn og tilpasse 
personalenormeringen til dette. Dette 
betød, at fritidshjemmet fra at være 
5 grupper ændredes til 6 grupper.
Hvis Skibbyssen ikke besætter de 2 
ledige stillinger vil det være 
nødvendigt, at omlægge organisationen 
internt til 5 børnegrupper igen.
Dette betyder ny organisation og at 
børnene skal rokere til nye grupper 
een gang til for igen i foråret eller 
sommeren at skulle rokere til 6 
grupper.
Det foreslåes, at l stilling i insti
tutionen på idag 31 timer opnormeres 
med 2 timer for at stillingen kan 
bruges^til stuepædagog. Denne stil
ling vil så blive på 33 timer og 
resttimetallet 3 3 timer genbesættes 
midlertidig fra 1. august 1994. Det 
vil så være muligt løbende at optage 
de børn der i løbet af efteråret og 
vinteren har behov for 
fritidshjemsplads.
Der spares således 35 timer, der p.t. 
ikke besættes.

fortsættes....
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5. Fortsat

Skole,-social- og sundhedsudvalget
anbefaler på sit møde den 30. august 
1994 at 1 stilling på 35 timer ugent
lig ikke besættes før der indskrives 
yderligere børn i institutionen.

Notat af 6/9-94 fra løn- og persona
lekontoret vedlægges.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
13. september 1994, at een stilling 
opnormeres med 2 timer ugentlig og 
anbefaler, at stilling på 33 timer 
genbesættes.
Den sidste stilling på 35 timer be
sættes først, når der er indskrevet 
120 børn i Skibbyssen.

Dag og år Formandens
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6 .

Fælles rådgivende organ for kommunens 
skoler

J. nr. SSSF 00.01

Byrådet besluttede i 1991, at man ik
ke ønskede at medvirke ved 
nedsættelse af et fælles rådgivende 
organ, men at man gerne så at skole
bestyrelserne selv aftalte fælles 
møder.
Kommunens 3 skolebestyrelser fremsen
der i skrivelse af 9. juni 1994 ønske 
om at etablere et fælles rådgivende 
organ, hvor der kan ske en gensidig 
orientering skolebestyrelserne, kom
munen og forvaltningen imellem, lige
som fællesemner for skolevæsenet kan 
drøftes.
Bestyrelserne forestiller sig omkring 
4 årlige møder med deltagelse af ialt 
12 personer, fordelt med 2 
forældrevalgte medlemmer og 1 
medarbejderrepræsentant fra hver af 
skolebestyrelserne, samt 1 rep. fra 
skoleledergruppen, forvaltningschefen 
og formanden for skole,-social- og 
sundhedsudvalget.
Det første møde forslåes lagt tirsdag 
den 20. september 1994 kl. 19.00 på 
rådhuset.
Skole,-social- og sundhedsudvalget
kan på sit møde den 30. august 1994 
ikke anbefale etablering af et fælles 
rådgivende organ.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
13. september 1994 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.

20. september 1994 
<:!. 19.00
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